
 
Vi er netop blevet bekendtgjort med at Ishøj Kommune har til hensigt at nedlægge vores private fællesvej, 
Idet kommunen er af den opfattelse at fællesvejen ikke har nogen betydning ! 
Der bliver vi nødt til lige at høre hvem i har spurgt , den nye ejer af nabogundene som helt sikkert 
gerne vil have hele vejarealet tilført hans matrikel ? I har i hvert fald ikke spurgt os , som rent faktisk bruger 
Fællesvejen , og som qua tinglysning og servitutter , har været med til at stå for vedligeholdesen i mere end 
30 år ! 
Den nye ejer af nabogrundene ringede tilfældigvis til os for nogle måneder siden og spurgte ind til netop 
Fællesvejen , hvor vi naturligvis fortalte ham det som vi fortæller i denne mail , nemlig at vi bruger vejen ! 
Så er det da tankevækkende at vi , så kort tid efter , modtager brev fra kommunen om ophævelse af 
Vejen , og meddelelse om at den ikke bliver brugt !!!!!!  
Hvad kommer det for øvrigt sagen ved at vi har en container og et mindre hegn ud mod fællesvejen ? 
Vi har faktisk også en indgang ! 
Fællesvejen bliver , for vores vedkommende , brugt til bla. afhentning af genanvendeligt affald .  
Dvs stål/jern , store paller , store mellemlægsstykker i hård plast osv. . Dette foregår med stor lastbil med 
grab , 
Især den helt store jerncontainer som kommunen påbød os at anskaffe , kræver meget plads for tømning. 
Dette kan kun foregå fra denne fællesvej , da vi ellers ville spærre for trafik på Industrivangen , og vi ville 
med anden placering af affaldet , spærre for levering af materialer , afhentning af varer , 
personaleparkering ,  
Kundeparkering osv. . 
Ydermere skriver i at den skal indgå som en del af de samlede fællesarealer hos den nye ejer af de 2 
tilstødende matrikler , men vejen er jo også en del af vores areal  , og det ville have klædt kommunen at 
Komme i dialog med alle parter i stedet for kun at lytte til den part der som den eneste ikke har kendskab 
til hvad vejen bliver brugt til . 
Hvis vi var kommet ham i forkøbet , havde vi så  fået den med til vores areal ? 
 
Summa summarum er , at vi protesterer på det krafttigste mod  at få vejen nedlagt , og da slet ikke på 
sådan en måde  
At hele vejens længde og bredde tilfalder den nye ejer , det er mere end urimeligt ! 
Vi er naturligvis opmærksomme på at kommunen gerne vil have os væk fra området , men så længe vi er 
her endnu 
forventer vi at blive behandlet ordentligt , og med den respekt vi har fået fra kommunen i de mere end 30 
år vi har ligget her ! 
Vi lever af at drive denne virksomhed , vores ansatte lever af det , og kommunen kan ikke være bekendt at 
behandle os som 
om vi ikke er her , arrogance klæder ikke kommunen ! 
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